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                La apelul nominal făcut în şedinţa ordinară publică de către Secretarul Comunei Lelești, 
domnul Mischie Constantin-Cătălin, au răspuns prezent toți cei 11 consilieri locali în funcție. 

Participă la ședință domnul Turcilă Vasile-Laurențiu, Primarul Comunei Lelești, 
domnul Mischie Constantin-Cătălin, Secretarul Comunei Lelești și domnul Giorgi Ion, Inspector 
superior în cadrul Primăriei Lelești și domnul Popeangă Constantin-Silviu, cetățean al satului 
Lelești. 

 Președintele de ședință, domnul Rotaru Dumitru-Adrian, întreabă membrii Consiliului 
local Lelești dacă au citit procesul verbal încheiat in ședința ordinară anterioară din data de 26 
septembrie 2018, cu menţiunea că membrii consiliului local au posibilitatea să conteste 
continutul procesului verbal și să ceară mentionarea exactă a opiniilor exprimate in ședința 
anterioară si îl supune spre aprobare Consiliului Local Leleşti. Nu sunt observații. Se aprobă cu 
10 voturi ,,pentru”. 

Preşedintele de şedinţă, domnul Rotaru Dumitru-Adrian, propune aprobarea ordinii de 
zi a ședinței ordinare stabilită prin Dispozitia Primarului Comunei Lelești cu nr. 157 din 
25.10.2018. Se aprobă cu unanimitate de voturi.  

    Se menționează că membrii Consiliului local Lelești au fost convocati în ședință 
ordinară, potrivit prevederilor art. 39 alin. (1) și (3) din Legea nr. 215/2001 privind administrația 
publică locală, republicată, cu modificările și completările ulterioare, convocarea fiind 
înregistrată la nr. 4024 din 25.10.2018. 
               Se trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței. 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea agendei culturale pentru anul 2019 
la nivelul Comunei Lelești, Județul Gorj 

 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 

hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 
Discuții: 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Propun aprobarea unei 

serii de manifestări culturale care se vor desfășura la nivelul localității noastre. Manifestările 
cuprinse în anexă la proiectul de hotărâre sunt cele la care m-am gândit, de altfel cele de tradiție 
la nivelul localității noastre”. 

Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Cea din ianuarie ați prins-o ?” 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Da, am prevăzut și 

simpozionul literar ,,Ion Grigoroiu”, dar am înțeles că ar fi doar lansare de carte”. 
Consilier local, domnul Popeangă Nicolae: ,,Ar trebui să ne gândim la acțiuni pe care să le 

desfășoare copii pe timpul vanațelor școlare”. 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Acum ceva timp am primit 

o propunere de organizare a Festivalului folcloric pentru copii ,,Maria Apostol”, însă pentru anul 
acesta era timpul foarte scurt, poate anul viitor ne vom gândi dacă este oportun. Nu ar fi mulți 
bani necesari pentru organizare”. 

Consilier local, domnul Mărgulescu Nicolae: ,,Nu are Comuna Runcu un astfel de 
festival?” 



Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,La Runcu nu este special 
pentru tineret”. 

Nu mai sunt discuții: 
Preşedinte de şedinţă, domnul Rotaru Dumitru-Adrian, supune la vot proiectul de 

hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
 

          2. Proiect de hotărâre privind aprobarea aderării unor unități administrativ-
teritoriale din Județul Gorj la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară ,,ADIA” 

Gorj 
 

Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 
hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 

Nu sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Rotaru Dumitru-Adrian, supune la vot proiectul de 

hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
 

   3. Proiect de hotărâre privind situaţiei financiare şi a contului de incheiere a 
exercitiului bugetar al comunei Lelesti, judetul Gorj la data de 30.09.2018 

 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă proiectul de 

hotărâre și expunerea de motive la proiectul de hotărâre. 
Discuții: 
Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Să faceți ceva cu firmele luminoase de la 

intrările în localitate”. 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Una dintre ele va fi 

reparată anul acesta, iar cealaltă la anul. Sunt destul de costisitoare”. 
Nu mai sunt discuții. 
Preşedinte de şedinţă, domnul Rotaru Dumitru-Adrian, supune la vot proiectul de 

hotărâre. 
Se aprobă în unanimitate cu 11 voturi ,,pentru” din totalul de 11 consilieri prezenți la 

ședință, respectiv din totalul de 11 consilieri locali in funcție. 
 

     4. Informare privind ducerea la îndeplinire a hotărârilor adoptate de Consiliul 
local Lelești, Județul Gorj în trimestrul III al anului 2018 

 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu prezintă informarea. 
Nu sunt discuții. 
 

      5. Diverse : 
 

 Discuții: 
Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Este o lampă de iluminat spartă în zona unde 

locuiesc, ar trebui inlocuită. Vom avea iluminat festiv de sărbători ?” 
 Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Ca în fiecare an, vom da 

drumul pe 15 decembrie, pentru că este prea devreme la 1 decembrie”. 
Consilier local, domnul Popeangă Nicolae: ,,Domnule Primar vă rog să luați măsuri cu oile 

care tranzitează localitatea, ajung pe teritoriul nostru turme de oi din localitățile învecinate”. 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Sunt de la Stănești, le-a 

trimis cineva să vină la noi, dar eu nu tolerez așa ceva”. 
Popeangă Constantin-Silviu: ,,Să punem semne de drum cu prioritate pe drumul județean 

în intersecția cu linia înfundată”. 
Primarul Comunei Lelești, domnul Turcilă Vasile-Laurențiu: ,,Se vor monta după 

modernizarea drumului județean”. 



Consilier local, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,La ședința din luna iulie ne-ați promis o 
situație cu persoanele debranșate de la apă, pe care nu ne-ați prezentat-o până în prezent”. 

Popeangă Constantin-Silviu: ,,Mai există vreo evidență la SC UtilSalub SRL, pentru că cei 
de la ApaRegio au bulibășit totul, nu bat indexii citiți”. 

Nu mai sunt discuții. 
            Președintele de ședintă, domnul Băleanu Ion-Emil: ,,Ordinea de zi fiind epuizată declar 
închisă ședința ordinară a Consiliului local Lelești”. 
 
 
               Presedinte de sedintă,                                   
                        CONSILIER,                                           Secretarul Consiliului Local Lelesti,     
         ROTARU DUMITRU-ADRIAN                         MISCHIE CONSTANTIN-CĂTĂLIN 


